

GOLDCHESS ASIA NEWS

国金亚洲董事周可祺先生非常荣幸获选为「粤港澳大湾区杰出青年企业家」得奖者之一。由粤港澳大湾区企业家联盟主办的第二届“粤港澳大湾区杰出青年企业家评选活动”颁奖典礼于香港、深圳及澳门在2021年9月15日同步举行。

澳门区共有10位候选人由粤港澳三地超过700多份报名中严格选拔并获奖。颁奖典礼有全国政协常委及粤港澳大湾区企业家联盟创会主席蔡冠深致欢迎辞，并有香港特别行政区行政长官林郑月娥、广东省副省长张新、澳门特别行政区经济财政司司长李伟农及深圳市委常委副市长艾学峰致辞及总结今届得奖结果。

GoldChess Asia Director Mr. Danny Chau was granted as one of 10 Macau Awardees of 2021 GBA Outstanding Youth Entrepreneurs Award by GD-HK-Macao Bay Area Entrepreneur Union from totally over 700 nominations in 15th September 2021. The welcome speech was given by CPPCC Standing Committee Member & Chairman of Union Dr. Choi, the congratulation & conclusion messages were given by HK SAR Gov. Chief Executive Ms. Lam, Deputy Governor of GD Province Mr. Zhang, Macau SAR Gov. Secretary For Economy & Finance Mr. Lei, and Shenzhen Vice-Mayor Mr. Ai.



GOLDCHESS ASIA NEWS



上图：由澳门立法会主席高贤贤先生颁授奖牌予周可祺先生。
Upper : The GBA Youth Award was presented by Macau Legislative Assembly President Mr. Kou to Mr. Danny Chau.

